
لیگ بیســـت ودوم از همان هفته اول با هیجان و جذابیت 

خاصی استارت خورد. از این جهت که چند مربی خارجی 

تازه وارد را در لیگ داشتیم و تیم های بالای جدول هم در 

جذب بازیکن رقابت نزدیک و فشـــرده ای با هم داشتند. با 

شـــروع لیگ نیز خیلی زود مشخص شد که چه تیم هایی 

دنبال کســـب عنوان قهرمانی و ســـهمیه آســـیا هستند. 

درحـــال حاضر که دو هفته مانده به پایان لیگ رقابت بین 

پرسپولیس و ســـپاهان برای قهرمانی بسیار نزدیک است 

و در این شـــرایط هواداران دو تیم دو بازی پایانی تیم شان 

را باید با اســـترس و هیجان خاصی دنبال کنند. استقلال 

هم می توانســـت تا هفته پایانی در کورس باشد اما باخت 

در دربی و متعاقب آن تســـاوی مقابل نفت آبادان شرایط 

را برای شاگردان ســـاپینتو سخت کرد. یکی از افرادی که 

بعـــد از باخت پرســـپولیس به ســـپاهان در تهران، عنوان 

کرد پرســـپولیس به صدر جدول باز خواهد گشـــت امیر 

عابدینی بود. او که سابقه سال ها مدیریت در پرسپولیس 

و فدراسیون فوتبال را یدک می کشد در مورد حواشی لیگ 

و البته تاخیری که در انتخاب ســـرمربی تیم امید به وجود 

آمـــده صحبت های جالبی را در گفت وگو با »فرهیختگان« 

داشت که ماحصل آن را در زیر می خوانید. 

پرسپولیس به یک دلیل
به صدر جدول برگشت

عابدینـــی در ابتدا درخصوص اینکـــه پیش بینی کرده بود 

پرســـپولیس به صدر جدول باز خواهد گشت، گفت: »یک 

موقع شما با حدس و گمان یک اتفاق را پیش بینی می کنید و 

در مواقعی برای اساس شناختی که از مسائل دارید با تجزیه 

و تحلیل آن را پیش بینی می کنید. بعد از باخت پرسپولیس 

و ســـپاهان با شناختی که از پرســـپولیس داشتم گفتم که 

هواداران اطمینان داشته باشـــند این تیم به صدر جدول 

برمی گردد. همان طور که قبل از دربی گفتم تیمی که آرامش 

و استرس کمتری داشته باشد راحت تر می تواند ضربات آخر 

را به گل تبدیل کند. این آرامش و استرس هم از روی نیمکت 

به تیم منتقل می شود. نیمکت استقلال بیش از حد استرس 

و هیجان دارد؛ اعتراض های مکرر به داور، خوشحالی بیش 

از حد بعد از رسیدن به گل و استرس و ناراحتی بیش از حد 

بعد از دریافت گل. اینها همه از سوی نیمکت استقلال در 

بازی های اخیر از جمله دربی به بازیکنان منتقل می شـــد و 

اجازه نمی داد آنها با تمرکز و آرامش لازم بازی خودشـــان را 

انجام دهند درحالی که در پرسپولیس این مورد را نمی بینیم 

و اتفاقا یحیی گل محمدی خیلی خوب سعی می کند آرامش 

را در تیمش حاکم کرده و اجازه ندهد تمرکز شاگردانش به 

هم بریزد. در سپاهان هم تقریبا چنین شرایطی وجود دارد. 

در بحث مدیریت هم در استقلال شاهد حضور مدیری بودیم 

که از بدو ورودش وعده جذب لیونل مسی را داد اما در آخر 

به خاطر بدهی، تیمش را از آســـیا محروم کرد و خودش هم 

برکنار شد. به هر حال تیمی که قرار است تا روز آخر مدعی 

باشد باید در همه زمینه ها خوب مدیریت شود. درحال حاضر 

هم پرسپولیس باید دو بازی آخرش را خوب مدیریت کرده و 

امتیازی از دســـت ندهد در غیر اینصورت قهرمانی را تقدیم 

سپاهان کرده است.«

بیانیه ها در فوتبال ایران کم نظیر است
وی با بیان اینکه ســـابقه نداشته در فوتبال ایران تا این حد 

تیم ها علیه یکدیگر بیانیه صادر کنند، گفت: »این بیانیه ها 

فقط تیم ها را به حاشـــیه می برد تا اینکه به سود آنها باشد. 

متاسفانه وقتی این بیانیه ها زیاد می شود وظیفه فدراسیون 

اســـت که وارد عمل شـــود اما در این زمینه ضعف بزرگی را 

نشان داده اســـت. واقعا نمی دانم هدف از این همه بیانیه 

دادن چیســـت؟ آیا مقصر رسانه ها هستند که آنها را بازتاب 

می دهند؟ نمی دانم هر چی هست باید فدراسیون یک جا 

جلوی این بیانیه نویسی را بگیرد.«

عابدینی درخصوص اینکه فدراسیون اعلام کرده به این دلیل 

سرمربی تیم امید را اعلام نمی کنند چون بازی های لیگ برتر 

در جریان اســـت، یادآور شد: »خیلی بد است که کم کاری 

خـــود را با این بهانه جویی توجیه می کنند. این عذر بدتر از 

گناه اســـت و فدراسیون باید بپذیرد که در انتخاب سرمربی 

تیم المپیک بسیار ضعیف عمل کرده است.« 

چرا باید سهیل مهدی
کاندیدای هیات فوتبال شود؟

کارشناس فوتبال کشورمان با اشاره به اینکه فضای خوبی در 

فوتبال ایران وجود ندارد، اضافه کرد: »اخیرا داشـــتم اسامی 

کاندیداهای ریاســـت هیات فوتبال تهـــران را مرور می کردم 

و چشـــمم به افرادی از فدراســـیون فوتبال، ســـازمان لیگ و 

باشـــگاه های لیگ برتری افتاد که مـــرا متعجب کرد. مگر در 

هیات فوتبال استان تهران چه خبر است که این همه افراد نام 

آشنا برای ریاست آن خیز برداشته اند؟ اما یک نام مرا متاسف 

کرد. فردی تحصیل کرده و متخصص مثل سهیل مهدی آنقدر 

از سوی باشگاه ها تحت فشار بوده که هیات فوتبال تهران را به 

سازمان لیگ ترجیح می دهد. واقعا حیف است که یکی مثل 

سهیل مهدی از ســـازمان لیگ برود درحالی که او متخصص 

برگزاری مســـابقات است. شخصا 5 سال است که مهدی را از 

نزدیک ندیده ام اما شناخت خیلی خوبی از او دارم و اعتقاد دارم 

که کارش را خیلی خوب بلد است و به هیچ عنوان هم خودش را 

درگیر خط و خط بازی باشگاه ها نمی کند. او با صداقت و شرافت 

کارش را انجام می دهد و حیف است که یکی مثل او از سازمان 

لیگ می رود. من یک مصاحبه از یک توپ جمع کن علیه سهیل 

مهدی خواندم که تاسف بار بود. واقعا آن رسانه چطور به خودش 

اجازه داده که از یک توپ جمع کن علیه مسئول برگزاری سازمان 

لیگ مصاحبه بگیرد آن هم در شرایطی که آن فرد از باخت تیمش 

ناراحت بود و طبیعی بود که بخواهد دنبال تخریب سهیل مهدی 

باشد. درحالی که او به عنوان مسئول برگزاری بازی ها درست ترین 

کار ممکن را انجام داد که توپ جمع را از کنار زمین دور کرد.«

الان باید نگران تیم المپپیک بود 
یکی از دلایلی که باعث شده تاخیر زیادی در معرفی سرمربی 

تیم امید به وجود بیاید اختلاف نظر امیر قلعه نویی با حبیب 

کاشانی اســـت. هر دو آنها تلاش زیادی می کنند که گزینه 

مدنظر خودشان ســـرمربی تیم المپیک شود و در این میان 

فدراســـیون هم خودش را عقب کشیده است. عابدینی در 

واکنش به این مساله خاطرنشان کرد: »از همان زمان کارلوس 

کی روش در فوتبال ایران باب شـــد که سرمربی تیم المپیک 

باید با نظر سرمربی تیم ملی انتخاب شود از این جهت که دو 

تیم با هم هماهنگ بوده و بتوانند از بازیکنانی که می خواهند 

اســـتفاده کنند. سوال من این است که در این میان وظیفه 

مدیریت تیم های ملی چیســـت؟ آیا واقعا نباید سازمان تیم 

ملی این هماهنگی ها را بین این تیم ها به وجود بیاورد تا لازم 

نباشد سرمربی تیم بزرگســـالان برای سرمربی تیم المپیک 

تعیین تکلیف کند. متاســـفانه فدراسیون در این زمینه هم 

ضعیف عمل کرده اســـت. الان مـــن خبر دارم که کار حمید 

درخشـــان برای سرمربیگری تیم امید تمام شده بود اما امیر 

قلعه نویـــی اجازه نداد این اتفـــاق رخ دهد. قلعه نویی نباید 

فراموش کند زمانی که او در اســـتقلال بازی می کرد حمید 

درخشان کاپیتان تیم ملی بود. اگر قرار است امیر قلعه نویی 

سرمربی تیم ملی باشد پس حق حمید درخشان است به عنوان 

یک پرسپولیسی سرمربی تیم امید باشد. چرا قلعه نویی مخالف 

اســـت و می خواهد مربی مدنظر خودش را بیاورد؟ جایگاه او 

نباید این اجازه را به وی بدهد تا در این زمینه دخالت مستقیم 

کرده و تعیین تکلیف کند. درخشـــان هم به هر حال در این 

فوتبال سال ها مربیگری کرده و توانایی بالایی برای کار کردن با 

جوانان دارد. الان باید نگران تیم المپیک بود و امیدوارم کمیته 

ملی المپیک هر چه زودتر در این زمینه اقدام کند و خودش 

کار را دست بگیرد وقتی فدراسیون توانایی آن را ندارد.«

کاشانی به چه قیمتی
مدیر تیم امید شده؟

امیر عابدینی با ابراز تاسف بابت انتخاب حبیب کاشانی به عنوان 

مدیر تیم امید، تصریح کرد: »شنیده ام کاشانی گفته من باشم 

تا هزینه های تیم امید با من باشد. اگر واقعا این موضوع واقعیت 

داشته باشد واقعا تاسف برانگیز است. هزینه تیم امید باید با 

فدراســـیون و کمیته ملی المپیک باشد نه اینکه یک نفر برای 

اینکه در راس کار باشد بگوید هزینه ها هم با من. اگر فدراسیون 

بودجه ندارد از مجلس بخواهد در این زمینه لایحه دهند، یا از 

دولت بودجه بخواهد. کاشانی در مقطعی که در شورای شهر 

بود کارهای خوبی انجام داد و الان هم توصیه می کنم به همان 

شورای شهر برگردد و دست از سر تیم المپیک بردارد. دوستان 

اجازه ندهند همان داستان دوره قبل برای تیم امید با آدم های 

تکراری، تکرار شود. به خسروی وفا، رئیس کمیته المپیک هم 

توصیه می کنم که در ماجرای انتخاب سرمربی تیم امید خودش 

وارد ماجرا شده و کار را جمع کند.«
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درویش به کمیته اخلاق نرفت
کمیته اخلاق روز گذشته رضا درویش از باشگاه پرسپولیس، رضا فتاحی 

از باشـــگاه ســـپاهان و حجت کریمی به همراه بیژن طاهری و فرشید 

سمیعی را به خاطر مصاحبه های اخیرشان علیه سازمان لیگ احضار 

کرده و نشست جداگانه ای با آنها داشت. در این میان فقط درویش بود 

که تصمیم گرفت به جای خودش، وکیل باشگاه پرسپولیس را به کمیته 

اخلاق بفرستد. در این مورد باخبر شدیم که درویش مدعی شده هیچ 

بی احترامی به سازمان لیگ و مسئولان فدراسیون نداشته که به خاطرش 

در کمیته اخلاق جوابگو باشد از این رو عصر دیروز در باشگاه پرسپولیس 

ماند و به کمیته اخلاق نرفت. این درحالی بود که افراد نام برده از باشگاه 

اســـتقلال در این کمیته حضور یافته و درباره مصاحبه هایی که انجام 

دادند از خود دفاع کردند. 

تلاش باشگاه برای پرداختی به 
سرخپوشان قبل از اتمام فصل

باشگاه پرسپولیس تا اینجای فصل نتوانسته بیشتر از 65 درصد از قرارداد 

بازیکنانش را پرداخت کند و دلیل اصلی اش این بود که این باشگاه برای 

گرفتن مجوز حرفه ای مجبور بود بدهی های سنگین خود را پرداخت کند. 

در همین راستا سرخپوشان نیز نهایت همکاری را با باشگاه خود داشته اند 

و به گفته یحیی گل محمدی، آنها به خاطر شرایط اقتصادی بد حاکم بر 

جامعه تصمیم گرفتند در این فصل به مسائل مالی اعتراض نکنند. اما 

از آنجا که پرسپولیس در شرایط فعلی صدرنشین لیگ، رضا درویش در 

تلاش است ذهن بازیکنان درگیر مسائل مالی نشود و از این رو می خواهد 

تا قبل از اتمام فصل دریافتی آنها را به حداقل 85 درصد برساند. در این 

مورد درویش به دنبال تامین منابع مالی است و همچنان امیدوار است 

حامیان مالی این فصل باشگاه پرسپولیس مجددا کمک حال این تیم 

باشند. ناگفته نماند برخی از بازیکنان این باشگاه در قراردادشان بندی 

وجود دارد که اگر تا قبل از اتمام فصل تسویه حساب نکنند می توانند بعد 

از پایان بازی ها یک طرفه قرارداد خود را فسخ کرده و بازیکن آزاد شوند. 

یحیی بعد از حذفی برای 
نقل وانتقالات استارت می زند

سرمربی پرسپولیس با وجود اینکه یک فصل دیگر با این باشگاه قرارداد 

دارد اما هنوز اقدام نقل وانتقالاتی در زمینه تمدید قرارداد با بازیکنان و 

دســـتیارانش انجام نداده است. این درحالی است که مربیان خارجی 

پرسپولیس و برخی از بازیکنان شاخص این تیم از جمله سعید صادقی، 

امید عالیشاه، میلاد سرلک و... قراردادشان به زودی با این تیم به پایان 

خواهد رسید. در این مورد با خبر شدیم که یحیی گل محمدی درحال 

حاضر تمام تمرکزش را روی دو بازی آینده تیمش در لیگ قرار داده و بعد 

از بازی با نساجی می خواهد در این مورد اقدام کند. از طرفی تا زمانی 

هم که گل محمدی درخواستی نداده مدیریت باشگاه پرسپولیس در 

زمینه تمدید قرارداد با مربیان و بازیکنان این تیم اقدامی نخواهد کرد. 

پرسپولیس بعد از اتمام لیگ یک بازی حساس با هوادار در جام حذفی و 

احتمالا فینال این رقابت ها را هم در پیش داشته باشد که در این صورت 

باید گفت فعالیت های نقل و انتقالاتی پرسپولیس احتمالا بعد از پایان 

بازی های این فصل آغاز خواهد شد. 

امیرعابدینیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:درهیاتفوتبالچهخبراستکهبرایریاستهجومبردهاند؟

باشد قلعه نویی نباید دنبال تعیین سرمربی تیم امید 
پرسپولیسغفلتکندصدرراازدستمیدهد

  گفت وگو
تاســـهسالقبلهمهچیزشبیهبهیک

رویابود.احتمالاهیچکسفکرشراهم

نمیکردروزیتیمیبـــهقدرتودقت

دخترانهاکیروییخامروزایرانداشتهباشیموتنهاسه

سالپسازتشکیلاینتیم،آنهاشگفتیسازایرانشوند.

ملیپوشـــانهاکیروییخایرانکهبراینخستینباردر

مسابقاتقهرمانیآسیاحضوریافتهبودندبانایبقهرمانی

خوددرآسیاتاریخسازشدندوحالاعنواندارایرانوآسیا

هســـتند.عنوانیبرایدخترانهاکـــیروییخایرانکه

تبدیلبهیکیازمهمتریناخباررســـانههاشـــدوحالابه

جـــراتمیتوانازآنهابهعنـــوانپدیدههایجدیدورزش

ایـــراننامبرد.تیمییکدســـتومتحدکهبازیکناناین

اتحـــادرارمزموفقیتخودمیداننـــد.باتمامایناوصاف

وباوجودتاریخســـازیاینتیم،البتهبایداشـــارهکردکه

مشکلاتفراوانیبرسرراهاینتیموجودداشت.بدقولی

اسپانسرهاوارگانهایدولتیوپرداختبخشیازهزینه

اعزامتوسطخودبازیکنان،یکیازمهمترینآنهابود.درباره

اینتاریخسازیوراههایسخترسیدنبهآنتوسطدختران

ایران،بافاطمهاسماعیلیوعسلحیدریهمکلامشدیم.

فاطمهاسماعیلیعنوانبهترینفورواردوخانمگلمسابقات

آسیاییرابهدســـتآوردوعسلحیدریبهترینبازیکن

زمیندربازیبااماراتوزنندهگلمهمبازیباسنگاپوربود.

 فاطمه اسماعیلی، بهترین فوروارد و خانم گل 
بازی های آسیایی: خانم گلی آرزو و هدفم بود

شماتاریخسازیکردیدونایبقهرمانآسیاشدید.درباره

اینشگفتیبگو.

حس خیلی خوبی دارد. با اینکه ما الان خیلی خوشحال نیستیم 

چون همه تلاش مان را کردیم تا مدال طلا بیاوریم، اما نقره آسیا هم 

خیلی اتفاق بزرگی است. به خصوص که این اولین بار است که ما 

در این دوره از مسابقات شرکت کردیم. نمی دانم چطور بگویم که 

ما برای چیزی که الان به دست آوردیم، خیلی زحمت کشیدیم. 

بهترینفورواردوخانمگلمسابقاتهمشدی.

آرزویـــم بود! نمی گویم به آن فکر کرده بـــودم، من آن اوایل که 

هاکی را شـــروع کرده بودم به اینکه بخواهم به این عنوان دست 

پیدا کنم فکر نکرده بودم ولی در سه سال گذشته که ما هاکی 

روی یخ را شـــروع کردیم، یکـــی از بزرگ ترین آرزوهایم بود و در 

چند ماه اخیر بزرگ ترین هدفم شده بود، الان خیلی خوشحالم 

که به هدفم رسیدم. 

دربازیفینالبهنظرتمامغلوبتجربهتیمتایلندشدیم؟

تیم تایلند واقعا تیم قوی تـــری بود. ما تمام تلاش مان را کردیم 

ولی نتوانســـتیم موفق شویم. تا دســـت دوم بازی مساوی بود، 

ولی متاسفانه ما دو گل دیگر هم دریافت کردیم. تایلند میزبان 

مســـابقات بود و تماشـــاگران زیادی هم داشت. بله تایلند از ما 

باتجربه تر بود، آنها به مسابقات مختلف رفته بودند و چندین میدان 

بزرگ را دیده بودند. البته ما حتی تا آخرین دقایق فکر می کردیم 

که تایلند را می بریم، اما نشد. 

گفتهبودیتیمملیتنهاست.شماهیچاسپانسریبرای

حضوردراینمسابقاتنداشتیدوبخشیازهزینهاعزام

راهمخودتانپرداختید.

بله. هم اسپانسرها و هم ارگان های دولتی مربوطه تا لحظه آخر 

به ما قول دادند که هزینه ها پرداخت می شود اما لحظه آخر همه 

چیز برعکس شد و گفتند برای حضور در مسابقات آسیایی باید 

خودتان هزینه ها را بدهید. حدود 50 درصد از هزینه ها را خود 

بچه ها دادند)هزینه بلیت( و الباقی را با کمک اسپانســـرهای 

مختلف جور کردیم. پول غـــذا و هتل هم برعهده برگزار کننده 

مســـابقات بود. البته تا الان قول های بسیاری به ما دادند، ولی 

هنوز اتفاقی نیفتاده است. 

بهنظـــرترمزموفقیتتیمملیهاکیروییخدختران

ایرانچیست؟

این تیم کاملا یک دست بود. نمی شد گفت یکی از دیگری بهتر 

است، همه یک دست بودند و با هم کاملا متحد بودند. ما در این 

چند روز مثل یک خانواده بودیم، با هم زندگی کردیم و کنار هم 

مسابقه دادیم تا برنده باشیم. اگر این اتحاد نبود، شاید به اینجا 

نمی رسیدیم. وقتی آقای هوشیدری به ما اضافه شدند و به عنوان 

ســـرمربی کنارمان بودند، خیلی به ما کمک کردند. ما سه ماه 

است که به طور مداوم و منظم تمرین می کنیم و آقای هوشیدری 

نکته های خیلی خوبی به ما گفتند و کمک مان کردند. 

مربیتیمزیر14ســـالایرانهمهســـتی.بهنظرتاز

بینشاگردانتیکنسلطلاییدیگرخواهیمداشت؟

حتما نسل بســـیار قوی جایگزین ما خواهد شد، آنها از سنین 

خیلی پایین شروع کردند، من شاگردی دارم که پنج ساله است 

و اگر روزی بخواهد به تیم ملی برسد، با این پتانسیل وارد زمین 

خواهد شد. الان بچه ها دائم روی یخ تمرین می کنند و اینکه در 

سن پایین شروع کردند و تجربیات افرادی که این راه را رفتند  در 

اختیارشان قرار می گیرد، خیلی به آنها کمک می کند. ما قطعا به 

جای 20 بازیکن یک دست و توانمند، چندین و چندین بازیکن 

یک دست و توانمند هاکی روی یخ خواهیم داشت. آنها بچه های 

بسیار توانمند و با پشتکار بالایی هستند. 

حرفدیگریاگرهستبفرمایید؛والانبهعنواننایب

قهرمانآسیاازمسئولانچهانتظاریدارید؟

می خواهم از این تیم زحمت کش تشکر کنم که باعث شد ما در 

این مســـابقات شرکت کنیم و با آرامش مسابقه دهیم. ما وقتی 

به تایلند رســـیدیم، تمام تمرکز و دغدغه مان این بازی ها بود. 

آقای هوشیدری سرمربی تیم و آقای صدقی که زحمات زیادی 

کشیدند؛ خانم سنایی، کاپیتان و مربی تیم که همه جوره پای 

ما ایستادند، آقای حسن زاده مدیر تیم و چندین نفر دیگر. من 

از طـــرف خودم و الباقی بچه ها می گویم که هزینه تجهیزات ما 

خیلی زیاد است، یک چوب در هاکی روی یخ که ممکن است 

در هر بازی بشکند، بالای ده میلیون قیمت دارد. مسئولان کمی  

توجهشان را به ما بیشتر کنند، بودجه ای برایمان در نظر بگیرند، 

تامین این تجهیزات با هزینه  دلاری خیلی سخت است. من باید 

از ایران مال و پیست یخ تشکر کنم که پیست رایگان در اختیار 

بچه های تیم ملی قرار داد. 

 عسل حیدری: این نایب قهرمانی
نتیجه تلاش و اتحاد است

نایبقهرمانشدیدوباتاریخسازیبهکشوربازمیگردید.

ازعملکردخودتدرمسابقاتراضیبودی؟

از آنجا که قبل از شـــروع مسابقات تمرینات فشرده و سختی را 

داشتیم، توانستیم با آمادگی خوبی در مسابقات حاضر شویم و 

خدا را شکر می کنم که من هم توانستم در مسابقه برابر امارات 

بهترین بازیکن انتخاب شوم و به عنوان یکی از بازیکنان حمله تیم 

موثر باشم. من قبل از مسابقات گفته بودم که با مدال برمی گردیم 

و به عنوان یک بازیکن تمام تلاشـــم را کردم که برای تیمم موثر 

باشم، البته برای رسیدن به طلا جنگیدیم ولی نشد. این کمی 

ناراحت مان می کند. 

گلیکهبهسنگاپورزدی،تیرخلاصیبرپیکراینتیمبود.

تودراینبازیهایکیازموثرترینبازیکنانحملهبودی.

ســـنگاپور برای برد و رســـیدن به فینال آمده بود، خیلی بهتر از 

بازی های قبل که از آنها دیده بودیم ظاهر شـــدند و خدا را شکر 

می کنم، بچه ها تلاش کردند و توانستیم با بردی شیرین آن بازی 

را تمام کنیم و به فینال برسیم. من هرکاری کردم برای تیم بود و 

خوشحالم که تلاش هایم نتیجه داد. 

بازیباتایلندراچطوردیدی؟

 تایلند تیم بسیار آماده ای بود و تمام بازی هایش را با اختلاف برنده 

زمین بود، میزبان این مسابقات هم بود و ما هم کمی بدشانسی 

آوردیم. همه ما برای برد به زمین رفته بودیم و متحد شده بودیم که 

تایلند را شکست دهیم اما نشد. ان شاءالله دفعه بعد و در مسابقات 

بعدی با طلا برمی گردیم. 

رمزموفقیتتیمراچهمیبینی؟

متحد بودن تیم. ما یک خانواده هستیم و به لطف آقای صدقی 

حالا یک خانواده بزرگ در هاکی روی یخ داریم. من باید از آقای 

هوشیدری و خانم اعظم سنایی هم تشکر ویژه ای داشته باشم. 

یک تیم که همه وقت و انرژی  اش را صرف بهتر شدن می کند و 

باعث می شود که روزبه روز پیشرفت کنیم. این خانواده هاکی روی 

یخ است که روزبه روز بزرگ تر شود و بازیکنان تیم ملی هم تمام 

تلاش خود را برای روزبه روز بهتر شدن می کنند. این نایب قهرمانی 

نتیجه تلاش و اتحاد است. 

گفتوگوی»فرهیختگان«بادخترانهاکیروییخایران

با دست های خالی! یخ سازی  تار
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